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5.  Gezamenlijke uitrit VVE; 
 
VVE heeft op 6 oktober vergadering en zal hierbij de plannen delen m.b.t. 
de gezamenlijke inrit. Dit plan is redelijk positief ontvangen. Er dient 100% 
goedkeuring gegeven te worden, anders over een paar maanden 80%.  
Plan B zal ingezet worden bij het niet halen van de 100%. Verkeer zal 
beginnen met tekenen en schetsen en kijken wat de mogelijkheden zijn 
(geen huizen, maar bijv. garageboxen o.i.d.).  

 
6.   
 

 
 

 
   

  
  

 
7.  Gesprek met nieuwe eigenaar winkelcentrum ( ); 
 

 heeft gesprek gehad met vertegenwoordigers van de nieuwe 
eigenaar van het winkelcentrum. In eerste instantie waren ze verbaasd 
over de uitbreidingsplannen voor winkelruimte. Aan het einde van het 
gesprek gaven ze aan geïnteresseerd te zijn om de winkelruimte te kopen. 
Ze zijn hiervoor in contact gebracht met   

 
8.  Explosievenonderzoek;  
 
Geen bijzonderheden.  

 
9.  Wat verder ter tafel komt; 
 
Bomen in de winter kappen i.v.m. vergunning (1 jaar geldig).  gaat 
na wanneer vergunning afloopt en zal offertes aanvragen. Compenseren 
binnen bepaalde termijn zal aan voldaan worden.  
Asfalteren binnenring Admiraalsplein on hold. Zal besproken worden 
tijdens de bewonersavond die half oktober door  georganiseerd is. 
Ook komen 2 varianten parkeren en uitbreiden blauwe zone dan aan bod. 
Eerst nagaan wat er uit de bewonersavond komt en daarna de kosten 
verder uitwerken.  
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AGENDA PROJECTGROEP ADMIRAALSPLEIN  
  

Datum Dinsdag 12 oktober 2021 (MS Teams) 
Tijdstip 15:30 – 16:00 uur 
Locatie MS Teams 
Aanwezigen 
 
 
 
 
 

 
  

 
 

  
 

Afwezigen    

Bijlage(n):  x 
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1.  Opening en mededelingen; 
 
Voor beide projecten met het consortium vertraging opgelopen, omdat het 
consortium maar niet tot een samenwerking onderling kon komen. Het 
oprichten van een cv/bv tussen   en  was 
aanvankelijk de wensen van deze partijen, maar het aantal woningen aan 
de KD weg en op het Admiraalsplein is daar te gering voor. De 3 partijen 
hebben daarom besloten om op de achtergrond samen te blijven werken, 
maar voor de twee projecten met ons 1 partij naar voren te schuiven als 
bouwer/ontwikkelaar. Voor het Admiraalsplein is dat  voor de 
Karel Doormanweg  Met  zorgen ze voor een passende 
regeling. Op verzoek van    is er nu 2 wekelijks een 
overleg met  en  apart (dus om de week de een en de 
ander) om de gang er weer in te krijgen.  

 
2.  Planning consortium; 
 
Def. planning vertraagd. Deze naast de GREX leggen.  

 
3.  Stand van zaken overeenkomst; 
 
Projectleiders van het consortium akkoord met de overeenkomst. Juristen 
van  lopen alle details nog na maar is zo goed als rond. Alleen 
samenwerking is nu nog afhankelijk van overeenkomst die snel rond zal 
zijn. Alleen de zwerfplekken in de parkeerbalans zijn voor consortium nog 
een issue. Dit wil de gemeente niet veranderen. Geen ruimte voor meer 
parkeerplaatsen.  

 
4.  Raadsvoorstel grondexploitatie; 
 
Raadsvoorstel is vastgesteld op dinsdag 12 oktober jl. als hamerstuk.  
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5.   
 

 
   

 
6.  Gezamenlijke uitrit VVE; 
 
Er heeft op 6 oktober VVE vergadering plaatsgevonden. Hierbij is gestemd 
over de plannen m.b.t. de gezamenlijke inrit. Er dient 100% goedkeuring 
gegeven te worden, anders over een paar maanden 80%. Er hebben 85 
van de 92 personen voor gestemd. Niemand tegen. Rest niet aanwezig of 
niet gemachtigd. Indien voor 6 januari geen bezwaar tegen voorgenomen 
besluit is aangetekend, is er een geldig besluit. Kans op goedkeuring is 
zeer waarschijnlijk.  

 
7.  Wat verder ter tafel komt; 
 
Vergunning bomen kappen is rond. Ringweg Admiraalsplein zal alvast 
aangepast worden.  
Bewonersavond Wielwijk vragen en opmerkingen afwachten.  

 
 

  
 






